
Zkušená laborantka Jana Filipová prozradila
opakující se typické laboratorní výsledky:
OČKOVANÍ NULA PROTILÁTEK.
NEOČKOVANÍ PLNO PROTILÁTEK.
ZVÝHODŇOVÁNÍ OČKOVANÝCH JE PODLE
NÍ HOLÝ NESMYSL
- CZ24 News | 26. října 2021

ČESKO: Podle zkušeností laborantky Jany Filipové skutečně prodělání covidu-19 vítězí nad
očkováním v tvorbě protilátek. „Vidím dnes a denně výsledky, které jednoznačně ukazují, že mnoho
lidí po očkování nemá vůbec žádné, nebo jen minimální množství protilátek a naopak mnoho lidí,
kteří prodělali covid, má protilátky klidně i po roce a půl,“ říká. Zvýhodňování očkovaných je tedy
podle ní nesmysl, stejně tak jako požadovat po těch, kdo mají protilátky, aby se neustále testovali.
Její zkušenost pak potvrzuje to, co odhalil pirátský expert na zdravotnictví Ondřej Dostál.

Jak jsme již informovali, podle dat ISIN, které zveřejnil pirátský expert na zdravotnictví Ondřej
Dostál, mezi pozitivně testovanými převládají očkovaní nad těmi, kdo nemoc již prodělali. Za tři dny,
od 22. října do 24. října, bylo mezi 8819 nakaženými 165 lidí, kteří už nemoc prodělali a 2229 s
dokončeným očkováním. Mezi 2618 hospitalizovanými za tři dny byly reinfekce nulové. Jak vyplývá z
tabulky, kterou zveřejnil, mezi pozitivně testovanými je také 43 lidí, jež covid-19 prodělali a jsou také
plně očkováni. Jak Dostál zmínil, jedná se o zdroje dat, které nejsou běžně dostupné.

Tuto zkušenost má i bývalá koloniálnice, nyní laborantka Jana Filipová, která proslula svým soudním
sporem s Andrejem Babišem. Souhlasí s výzvou lékařů a odborníků, která byla zveřejněna již 16.
září.

 

„Už od února letošního roku, tedy od doby, kdy naše laboratoř začala dělat testy na množství
protilátek covid-19 v krvi, vidím dnes a denně výsledky, které jednoznačně ukazují, že mnoho lidí po
očkování nemá vůbec žádné, nebo jen minimální množství protilátek a naopak mnoho lidí, kteří
prodělali covid, má protilátky klidně i po roce a půl,“ uvádí Filipová ze své zkušenosti a dodává, že
očkování skutečně nechrání před nákazou a šířením nemoci. „Takže jakékoli zvýhodňování
očkovaných je z medicínského hlediska naprostý nesmysl,“ dodává.

A je nespokojená. „Osobně mi velmi vadí situace, kdy i já jsem začala být na pracovišti nucena k
očkování, ačkoli všichni vědí, že i po téměř 10 měsících od covidu mám přes 6000 protilátek a
všichni velmi dobře vědí, že očkování pro mne může mít negativní následky. Přesto mi bylo řečeno,
že si buď donesu od nějakého lékaře papír, že se očkovat nemůžu, nebo si budu každé 3 dny platit
test, který ani pro zdravotníky nebude od listopadu zdarma!“

„Jsem zdravá, mám výbornou imunitu, která při nemoci covid zafungovala na jedničku, nikde jsem
nikoho nenakazila, a přesto mne společnost šikanuje a diskriminuje!“ stěžuje si Jana Filipová.
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Ondřej Dostál zveřejnil i dnešní data, která mu poskytla senátorka Alena Dernerová. Nově
nakažených je celkem 4262. Z toho většinu tvoří neočkovaní, kteří covid-19 neprodělali, je jich 3031.
Následují očkovaní, kteří covid-19 neprodělali, v počtu 1231. Jen zlomek, 68 lidí, je pak po prodělání
nemoci a bez očkování. Nejmenší podíl mají očkovaní po prodělání covidu. kterých je 25. Kromě
statistik nakažených Ondřej Dostál poskytl i statistiky hospitalizovaných, které mají senátoři a
poslanci k dispozici. Opět většinu tvoří neočkovaní a nepromoření, kterých je celkem 628 a 110 z
nich leží na jednotce intenzivní péče. Opět jsou za nimi očkovaní, kteří nemoc ještě neprodělali. Těch
je 425 a 48 je v těžkém stavu. Neočkovaný, který nemoc prodělal, není v nemocnici ani jediný.
Očkovaní, kteří nemoc prodělali, jsou v nemocnici dva.
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